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Sz. P.

dr MarekWojtkowski
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Bardzo proszQ o pilnq naprawq du2ego uby"tku w nawierzchni jezdni ulicy

Starodqbskiej,- na ikriyZowaniu z ulicq Chopina ( tu2 przed wjazdem na pasy dla

pieszyihy. Wtej chwili mamy odwilz, wiqc mam nadziejq, 2e aura pozwoli uzupelnit

ten ubytek, kt6ry moZe uszkodzid pojazdy naszych mieszkaric6w.

Z powaZaniem

El2bieta Rutkowska
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